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 נוכחים:

 חברים:

 ראש העיר  -   מר יעקב פרץ

 סגן ומ"מ ראש העיר -   עו"ד מימון טולדנו

 חבר -   מר ציון אסולין

 חבר -  מר אייל בר

 חבר -   מר אריה נחום

 חבר -  מר סימון מושיאשווילי

 חבר -  מר רואי דוד

 חברה -  שלם-גב' הילה רובין

 חבר -   מר ניר יעקובי

 חבר  -   מר עופר מועלם

 חברה -   עו"ד עדנה שטרניק

 חבר -   מר עופר ברבי

 

 ישיבת מועצת עיר שלא מן המניין קרית אתא 

 "פתשג' בשבט  , 29.01.2020 ד', ביום
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 חברה -  ברגר-עו"ד עטרה מירב

 חבר -  עו"ד עמנואל סולומונוב

 חבר -   מר הרצל יהודה

 חבר -  עו"ד אלי ניר

 חבר -   נפלדמר רונן רוז

 חבר -   מר אריה מיזלס

 עוזרת רה"ע -   גב' סימה הירשל

 סגל:

 מנכ"ל העיריה -  מר בני חזן

 היועצת המשפטית  -   עו"ד קרן רוזליס

 היועץ המשפטי  -   עו"ד יוסף סגל

 מהנדס העיר  -   מר שמעון דניאל

 מבקר העירייה -   מר אלישע שלם

 ע למעמד האישה יועצת רה" -   גב' פרידה אורן

 

 על סדר היום:

 .2012דו"ח מבקר העירייה לשנת  .1
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 פרוטוקול

 

ערב טוב לכולם1 אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שלא מן המניין1 על  ע:”י. פרץ, רה

1 מצורף לכם גם חומר וגם דיסק1 92.3סדר היום דו"ח מבקר העירייה לשנת 

 אדוני יו"ר הועדה, בבקשה1

טוב1 ערב טוב לכולם1 ראשית אני מבקש להודות למבקר העירייה, עו"ד אלישע,  מושיאשווילי:ס. 

הן על הדו"ח המפורט, היסודי והן על ההנגשה והמידע של החומר במשך כל 

 השנה בדיוני הועדה שקיימנו כאן1

אני רוצה להודות גם לפני שנתחיל ונגיע לפרוטוקולים, לחברי הועדה, לעמנואל  

שלא נמצאים איתנו כאן היום אני רואה, לעטרה ולעדנה גם כן על השיתוף ורואי 

 פעולה והחלפת המידע1 

מה שחשוב להבין בעניין ביקורת זה שסך הכול מדובר בגוף די גדול, עיריית  

קרית אתא, על כל המשתמע מזה1 קשה, מקוים כן אבל קשה לצפות מגוף כל כך 

רוצים לשפר ולייעל ולהשתפר אנחנו  גדול להיות מושלם1 אנחנו יחד עם זאת

 כולנו על מנת שנגיע לצורה המושלמת ככל שניתן1 

אני רוצה להקריא את הפרוטוקולים שבעצם עברנו עליהם ודנו בהם במשך  

 92.2השנה1 אני אתחיל בסדר הכרונולוגי1 ממצאי דו"ח ביקורת מפורט לשנת 

צת העיר לקבל את של משרד הפנים1 הועדה לענייני ביקורת ממליצה למוע

ממצאי הדו"ח אשר נערך מטעם משרד הפנים באמצעות משרד רו"ח גרסט שדה 

 קירזון ונג'אר1 

הועדה מציינת כדלקמן: א' יש לציין לשבח את האמור בדו"ח כי הביקורת לא  

מצאה ליקויים מהותיים בנושא שנבדקו השנה1 ב' לעניין מעקב אחר ליקויים, 
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קר נכסים מקיף אשר היה בשלבי ביצוע מהדו"ח של הועדה קיבלה דיווח לפיו ס

 תוקן1  92.6שנת 

לשאלתי בעצם בעניין חובות של עובדים השיב לי הגזבר, מר רוזנפלד, כי  

ההליכים המשפטיים מוצו ורוב החובות הם בכינוס נכסים1 לשאלתו של מר רואי 

לממש  דוד בעניין צבירת חופשות של עובדים השיב גם כן הגזבר כי לא ניתן

 ולהמיר את החופשות לכסף1 

, הוחלט 92.3הישיבה הבאה עסקה על דו"ח הממונה על תלונות הציבור לשנת  

אחד: הועדה מאשרת ומקבלת את ממצאי הדו"ח1 שתיים: בהתאם לבקשת יו"ר 

הועדה הציג מבקר העירייה דוגמאות לתלונות, הן מוצדקות והן שאינן מוצדקות1 

יך להגשת תלונה, החל מהגשת התלונה דרך שלוש: הועדה התרשמה מההל

הטיפול בתלונה באמצעות המחלקות כנגדן הוגשה התלונה וכלה במענה 

 באמצעות המבקר למגיש התלונה1 

אני אוסיף ואומר שעו"ד אלישע גם הביא לנו דוגמאות, ביקשנו דוגמאות וממש  

, הן החל מהגשת התלונה ועד יחד עם הטיפול שלו והמענה בסופו של עניין

 מוצדק והן לא מוצדק1

ארבע: הועדה מבקשת להדגיש כי רוב התלונות המוצדקות נמצאו כנגד מחלקת  

התפעול, ככל הנראה מליקויים מתמשכים בתחום הניקיון וחזות העיר עליהם יש 

 לתת את הדעת ולעשות לצורך תיקון התלונות במחלקה1

ועצת העיר לקבל את לעיל הועדה ממליצה למ 8חמש: בשים לב להערה בסעיף  

 ממצאי הדו"ח1 

 תודה רבה1 ע:”י. פרץ, רה

 יש לי עוד פרוטוקול אחד, ס. מושיאשווילי:

 בבקשה1 בבקשה1 ע:”י. פרץ, רה
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1 אחד: הועדה 92.3שזה בעצם מה שאנחנו קיבלנו דו"ח מבקר העירייה לשנת  ס. מושיאשווילי:

ו"ח תוך שימת דגש לענייני ביקורת ממליצה למועצת העיר לקבל את ממצאי הד

על יישום המלצות המבקר בתחום נושא ניהול הכספים והדו"חות הכספיים של 

 בית ספר תיכון רוגוזין1

יצוין כי בדיון עדכן המבקר כי מונה רו"ח חיצוני שיבקר את התנהלות הכספים של  

 בית הספר, כאשר מינוי זה נראה כצעד רצוי ביותר1 

רלוונטיים יבדקו את עלויות הטמעת מערכת שתיים: כן מומלץ כי הגורמים ה 

 החיסכון בחשמל למול התועלת בצעד שכזה1 

שלוש: בעניין הסעות תלמידים מומלץ ביותר לערוך טופס מפורט, פרטים מלאים  

של התלונה לרבות פרטי החברה, הנהג וכו', כאשר המצב הרצוי ביותר הוא 

 מחשוב כל נושא פניות הציבור בנושא זה 

 תודה רבה ליו"ר1 כן ציון1 ע:”רהי. פרץ, 

אני רוצה לציין את העבודה של הועדה, בכל זאת יש לי קצת ניסיון בוועדת  צ. אסולין:

ביקורת, הייתי פעם או פעמיים במשך הקדנציות שלי ואמרתי את זה לסימון לפני 

שנכנסנו שנראה שהייתה פה עבודה מאוד מאוד יסודית בעבודת הועדה, 

ן את העבודה שלך1 עשית עבודה מאוד מקצועית, ירדת גם שבאמת ראוי לציי

לפרטים אני ראיתי וגם ציינת את זה עכשיו וזה ראוי לשבח1 ועל כך אני רוצה 

 להודות לך1 תודה1

יש עוד מישהו שמבקש להתייחס? לא1 אנחנו מחליטים לאשר את החלטות, את  ע:”י. פרץ, רה

מבקר1 זו ההחלטה1 מי בעד? המסקנות והממצאים של ועדת הביקורת לדו"ח ה

 1 פה אחד לאשר את ההחלטה
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אני רוצה להודות ליו"ר ועדת הביקורת ולחברי ועדת הביקורת ולהודות למבקר  

והמשך  92.3העירייה על העבודה המאומצת שנעשתה בדו"ח הביקורת לשנת 

 עשייה ברוכה1 תודה רבה1

 

 סוף הישיבה
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 נוכחים:

 חברים:

 ראש העיר  -   מר יעקב פרץ

 סגן ומ"מ ראש העיר -   עו"ד מימון טולדנו

 חבר -   מר ציון אסולין

 חבר -  מר אייל בר

 חבר -   מר אריה נחום

 חבר -  מר סימון מושיאשווילי

 חבר - רואי דודמר 

 חברה -  שלם-גב' הילה רובין

 חבר -   מר ניר יעקובי

 חבר  -   מר עופר מועלם

 חברה -   עו"ד עדנה שטרניק

 חבר -   מר עופר ברבי

 חברה -  ברגר-עו"ד עטרה מירב

 

 ישיבת מועצת עיר מן המניין קרית אתא מס' 

 תש"פג' בשבט  , 29.01.2020 ד', ביום
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 חבר -  עו"ד עמנואל סולומונוב

 חבר -   מר הרצל יהודה

 חבר -  עו"ד אלי ניר

 חבר -   מר רונן רוזנפלד

 חבר -   מר אריה מיזלס

 עוזרת רה"ע -   גב' סימה הירשל

 סגל:

 מנכ"ל העיריה -  מר בני חזן

 היועצת המשפטית  -   עו"ד קרן רוזליס

 היועץ המשפטי  -   עו"ד יוסף סגל

 מהנדס העיר  -   מר שמעון דניאל

 מבקר העירייה -   מר אלישע שלם

 יועצת רה"ע למעמד האישה  -   גב' פרידה אורן

 

 על סדר היום:

 הצעות לסדר. .1

 אישור החלטות ועדת כספים. .2

 . 0.1.20-אישור החלטות ועדת התמיכות מ .3
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 קרית אתא  24הקצאת מבנה למרכז מעיין החינוך התורני ברח' אלבז  .4

 לשנת הלימודים תש"פ ותשפ"א. 30-ו 20חלק מחלקות  20500בגוש  

 

 פרוטוקול

 

כי הסעיף  9אני פותח את ישיבת מועצת העיר שמן המניין ואנחנו נעבור לסעיף  ע:”פרץ, רהי. 

הראשון הובא ללשכת מועצה והחברים שביקשו להעלות הצעות לסדר לא 

 נוכחים בישיבה1 

 

 . אישור החלטות ועדת כספים2

ורות מימון אישור החלטות ועדת כספים1 שינוי מק 9אז אנחנו עוברים לסעיף  ע:”י. פרץ, רה

מיליון1 הסכום ללא שינוי לצורך  2הקמת מתקני ספורט בסכום  9232תב"ר 

 1 2..זה בסך הכול , 2הגדלה  ,28.סגירת התב"ר עפ"י הפירוט: 

לצורך ₪ אלף  90שדרוג מתקני משחקים בגנים בסכום של  9.22הגדלת תב"ר  

, הפיס 98 , תקציב רגיל923 הוא משתנההסגירת התב"ר עפ"י הפירוט: התב"ר 

 2זה ₪, אלפי  2,223הוא אלש"ח1 הסך הכול  229,.אלש"ח, מלווה של  9,262

 מיליון1 

)רעשים   אולם ספורט ירושלים בסכום 9.82הקטנה ושינוי מקורות מימון תב"ר  

 222מיליון, מלוות  220,.ברקע( לצורך סגירת תב"ר1 )רעשים ברקע( הפיס 

 מיליון1  6,200ל התקציב נסגר על סך הכו₪, אלף  22.תקציב רגיל ₪ אלף 
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₪ אלף  922בסכום של  92.2-92.3תכנון בנין עיר לשנים  99.3והגדלת תב"ר  

 922הקרנות 1₪ מיליון  2,.לצורך סגירת תב"ר עפ"י הפירוט הבא: תקציב רגיל 

מישהו מבקש להתייחס להחלטות 1₪ מיליון  222,.והסך הכול הוא ₪ אלף 

 ועדת הכספים?

מיליון שקל שאתה אמרת לגבי הספורט,  2הייתי רוצה שתפרט בבקשה לגבי  צ. אסולין:

 לאן זה מיועד? 

 המתקני ספורט? ע:”י. פרץ, רה

האם זה מיועד למתקני ספורט וכושר או למגרש סינטטי? לאן זה מיועד  צ. אסולין:

 בבקשה?

)רעשים ברקע(  מדובר בשינוי מתקן, מתקני הספורט שאנחנו מדברים עליהם זה ע:”י. פרץ, רה

 שבנינו ברח' בן עמי מגרש ספורט,

 כן, סינטטי יפה מאוד1 כן1 צ. אסולין:

זה מגרש מאוד מאוד יפה1 )רעשים ברקע( רגילים שפזורים ברחבי העיר1 זה  ע:”י. פרץ, רה

 המתקנים1 מתקנים רגילים, מה שנקרא מתקני ספורט עממיים1

 הקראת?והאולם ספורט בבית ספר ירושלים ש צ. אסולין:

לא, זה משהו אחר1 אולם הספורט סגרנו את התב"ר שלו, בנינו אולם ספורט כמו  ע:”י. פרץ, רה

מיליון1 סגרנו את התב"ר  6שבנינו בפינסקר בנינו בירושלים, העלות שלו הייתה 

 עכשיו1 זהו1

כמה אני חייב להגיד לך משהו1 אני אגיד לך את האמת כנבחר ציבור אני לא יודע  צ. אסולין:

 אולמות ספורט יש בקרית אתא1 אני אגיד לך את האמת1

 תספור את בתי הספר, ע:”י. פרץ, רה
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אני אגיד לך את האמת אני זוכר, חברים, אתם לא זוכרים, היה אולם ספורט  צ. אסולין:

אחד1 היום יש ברוך השם ואני אומר לכם באמת, אני לא זוכר היום, אני באמת 

 רגנו בעשור האחרון בצורה בלתי רגילה1 לא זוכר היום, אנחנו השתד

ואני מבקש, אני באמת לא יודע כמה אולמות, אדוני המנכ"ל, אני מבקש לישיבה  

הבאה תגיד כמה אולמות ספורט יש בקרית אתא1 ויש אולמות וזה יוצא מן הכלל 

הדבר הזה1 גם אולמות וגם מגרשי משחקים1 אני חושב שהעשור האחרון היה 

 ך מבחינת עשייה1 מאוד מאוד מבור

ואם אתם מסתכלים היום גם על מגרשי המשחקים, גם על הכבישים, רבותי,  

איקאה בקרית אתא, עזריאלי בקרית אתא, קניון הצפון בקרית אתא1 רבותי, 

עשור לדעתי, אם אתם שואלים את דעתי, אני חושב שתסכימו איתי עשור מאוד 

ואני אומר לכם אני גאה להיות מאוד מוצלח מבחינת עשייה ציבורית ואני גאה 

 אחד מחברי המועצה שהחליטו על הדברים האלו1

יתרה מכך, יש לנו עוד מעט משהו להתגאות ואני גאה שלתושבים שלנו בקרית  

 92אתא יהיה בנין כזה של עירייה1 אם במעלות תרשיחא יש בנין עירייה כבר 

א תוביל את העניין שנה, הגיע הזמן שקרית את 92שנה או בנוף הגליל יש כבר 

 הזה1 ואנחנו רואים את השכונות החדשות1

אני חייב לספר לכם, אני לא יודע כמה מכם היו בשכונת אלונים, אני הוזמנתי  

שמה לפני איזה חודש לפדיון, נכנסתי ללובי, חשבתי שאני נכנס לבית מלון1 אני 

דר אירועים1 אומר לכם זה פשוט יוצא מן הכלל, מצד אחד חדר כושר, מצד שני ח

 זה ממש ממש יפה, יש לנו הגירה חיובית1 

עשור לדעתי ואני אומר את זה כנבחר ציבור, אני יכול לדבר פה עוד על הרבה  

שנה אני אומר לכם קרית אתא,  82דברים, אבל כנבחר ציבור כבר מזה כמעט 

 אני גאה להיות בקרית אתא1 תודה רבה1



   20-36668.8איגמי  9212.19292ך ראמועצת עיר מתישיבת 

 9212.19292מועצת עיר מיום ישיבת 

12 

 תודה רבה, ציון1 ע:”י. פרץ, רה

 אם היה לי שתי ידיים הייתי מוחא כפיים1 עלם:ע. מו

יש לך1 אני חושב שגם אתה, בכלל אם אנחנו נוסיף על העשור, רבותי, החינוך  צ. אסולין:

שלנו, איפה נשמע דבר כזה? רבותי, גם החינוך, גם מגרשי המשחקים, גם 

הכול, הכול1 כשאתה פוגש תושבים ותושבים שהם באים מבחוץ אתה רואה את 

, אתה רואה את 6תחות, אתה רואה את הכבישים, אתה רואה את כביש ההתפ

 כל הבניינים החדשים משפרי הדיור1 רבותי, זה עובדות1 

ואני אומר לכם אתם העובדים חלקם, אנחנו נבחרי הציבור ואני יכול להגיד משהו  

שנה, אני הייתי פה כשהיה אולם  82-אחד, אני באתי, סגל מכיר אותי למעלה מ

, היה אולם 28-ט אחד, רבותי, ברוגוזין1 אולם ספורט אחד1 נבחרתי בספור

ספורט אחד1 רבותי, תסתכלו כמה אולמות ספורט יש בקרית אתא1 הדברים 

השתנו וגם עברנו עכשיו את תקופת השטפונות שהיו עכשיו, ראינו, קרית אתא 

יוצא מן ברוך השם הקולטנים היו בסדר1 רבותי, אני גאה להיות בקרית אתא וזה 

 הכלל1 תודה1 

 תודה רבה1  ע:”י. פרץ, רה

 עכשיו עופר, אתה יכול למחוא כפיים1 צ. אסולין:

 אני מודה לכולם1  פה אחד1מי בעד? מי בעד החלטות ועדת הכספים?  ע:”י. פרץ, רה

 

 0.1.2020. אישור החלטות ועדת התמיכות מיום 3

1 אנחנו העברנו 21.192-תמיכות מיום האנחנו עוברים לאישור החלטות ועדת ה ע:”י. פרץ, רה

 לכם את דף ההחלטות בוועדת תמיכות1 מישהו מבקש להתייחס להחלטות?



   20-36668.8איגמי  9212.19292ך ראמועצת עיר מתישיבת 

 9212.19292מועצת עיר מיום ישיבת 

13 

אני חושב שהתמיכות ראויות וגם אני משוויץ איתם בהרבה מקומות1 בקטע הזה  צ. אסולין:

גם הכדורגל, הכדורסל וגם הכדורעף מקבלים תמיכות ויש עוד הרבה תמיכות 

שאנשים מקבלים, הם ראויים לזה1 ראיתי שהם עברו את כל הביקורת 

 המקצועית, של אנשי המקצוע, והם עומדים בכל הקריטריונים1 

מרתי את זה, אמרתי מהשנה הראשונה תמיד צריך להוסיף לתנועות ותמיד א 

 הנוער1 אם אפשר תמיד להוסיף לתנועות הנוער זה מבורך1

כן1 אז ככל שתנועות הנוער תהיינה פעילות ויבקשו, כך יקבלו1 מי בעד החלטות  ע:”י. פרץ, רה

 פה אחד לאמץ את החלטות ועדת התמיכות עפ"יועדת התמיכות? תודה רבה1 

 1הסעיפים השונים שאושרו בוועדה

 

  20500קרית אתא בגוש  24. הקצאת מבנה למרכז מעיין החינוך התורני ברח' אלבז 4

 לשנת הלימודים תש"פ ותשפ"א 30-ו 20חלק מחלקות 

קרית אתא  90הקצאת מבנה למרכז מעיין החינוך התורני ברח' אלבז  0סעיף  ע:”י. פרץ, רה

 לשנת הלימודים תש"פ ותשפ"א1  82-ו 92חלק מחלקות  92222בגוש 

המבנה הנ"ל משמש כיום את העמותה לבית ספר בשם אוצר התורה1 המשך  

השימוש במבנה ע"י העמותה כפוף לנוהל הקצאת קרקע של משרד הפנים1 

העמותה פנתה בבקשה להקצות לה את המבנה לשנת הלימודים תש"פ 

 ותשפ"א1 

כמתחייב מהוראות הניהול1 לא בקשת ההקצאה פורסמה בשלושה עיתונים  

הוגשה כל התנגדות לבקשת העמותה וגם לא הוגשה בקשת הקצאה של גוף 

אחר לטובת העניין הזה ומצורף לזה חוות דעת של היועץ המשפטי לעירייה שאין 

 כל מניעה לאשר את ההקצאה1
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 איפה זה? ברגר:-ע. מירב

 בית ספר לוחמי הגטאות, ע:”י. פרץ, רה

 בקצה השני כאילו?  ברגר:-ע. מירב

 כן, בצד היותר צפוני של בית הספר1  ע:”י. פרץ, רה

 זה מבנה או שצריכים לבנות? מ. טולדנו:

1 אני מודה לכולם, תודה רבה פה אחדלא, זה מבנה שעבר שיפוץ1 מי בעד?  ע:”י. פרץ, רה

 לכולם1 הישיבה נעולה1 תודה רבה1

 

 סוף הישיבה

 

 


